
 

 

НАЦИОНАЛНА ЗДРАВНООСИГУРИТЕЛНА КАСА 
София 1407, ул. „Кричим” № 1  

 

 

 

 

СТЕНОГРАФСКИ ПРОТОКОЛ 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК 

26 ЮЛИ 2023 ГОДИНА 

 

 

 Днес, 26 юли 2023 г., в сградата на НЗОК, гр. София, ул. „Кричим“ № 

1, ет. 4 се проведе извънредно заседание на Надзорния съвет на НЗОК. 

 

Присъстват: 

От Надзорния съвет на НЗОК: проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, 

Румен Спецов, д-р Иван Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор 

Воденичаров, адв. Пламен Таушанов. 

д-р Йорданка Пенкова – подуправител на НЗОК 

Отсъстват следните членове на Надзорния съвет: доц. Михаил 

Околийски, Теодор Василев. 

 

Заседанието започна в 15.00 часа. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Добър ден на всички. Уважаеми колеги, на 

основание чл. 16, ал. 2 от Закона за здравното осигуряване свиках в 

качеството си на изпълняващ длъжността министър на здравеопазването 

извънредно заседание на Надзорния съвет на Националната 

здравноосигурителна каса във връзка с публикувания в днешния ден в 
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официалния раздел на извънреден брой на „Държавен вестник“ Закон за 

изменение и допълнение на Закона за здравното осигуряване, според който 

д-р Пенкова може да бъде упълномощена да изпълнява функциите на 

управител до избора на управител. Тази спешна реакция се налага поради 

това, че имаме много забавяния в плащанията към договорните партньори 

на Националната здравноосигурителна каса. Получили сте заповедта на 

министъра, с която официално ми възлага да осъществявам правомощията 

му за определен период от време. Тя е без ограничение, което ми дава 

право да свикам заседанието на Надзора.  

За да продължим, трябва да изберем председателстващ заседанието 

на Надзорния съвет на Националната здравноосигурителна каса и аз 

предлагам това да бъде д-р Кокалов. Всички го познавате. Той има 

достатъчно опит в работата на Надзорния съвет на Националната 

здравноосигурителна каса и това е моето предложение. Има ли други 

предложения от участващите в заседанието? Не виждам. Който е съгласен 

д-р Иван Кокалов да председателства днешното заседание, моля да гласува. 

Предложението се приема единодушно. 

ЗА – проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, Румен Спецов, д-р Иван 

Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ:  Д-р Кокалов, заповядайте. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Колеги, добър ден. Благодаря за доверието. 

Дневният ред е пред мен и той е само от една точка. Предлагам да има и т. 

Разни. Който е съгласен с дневния ред, моля да гласува. Има ли против? 

Въздържали се? Няма. 
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ДНЕВЕН РЕД: 

1. Приемане на решение за възлагане на подуправителя на НЗОК временно 

да изпълнява длъжността управител на НЗОК до приемане на решение на 

Народното събрание за избор на нов управител на НЗОК. 

2. Разни. 

ЗА – проф. Илко Гетов, Георги Клисурски, Румен Спецов, д-р Иван 

Кокалов, проф. Григор Димитров, Тодор Воденичаров, адв. Пламен 

Таушанов. 

ПРОТИВ – няма. 

ВЪЗДЪРЖАЛИ СЕ – няма. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Точка първа от дневния ред е - Приемане на 

решение за възлагане на подуправителя на НЗОК временно да изпълнява 

длъжността управител на НЗОК до приемане на решение на Народното 

събрание за избор на нов управител на НЗОК. Току що проф. Гетов Ви 

прочете, че е излязла днес промяната в Закона, което дава възможност 

подуправителят да изпълнява длъжността на управител до избора на 

титуляр. Предлагам решение: 

„НАДЗОРНИЯТ СЪВЕТ 

РЕШИ: 

Възлага на подуправителя на НЗОК д-р Йорданка Величкова Пенкова 

временно да изпълнява длъжността управител на НЗОК, считано от 12 юли 

2023 г. до приемане на решение на Народното събрание за избор на нов 

управител на НЗОК.“. 

Това е проектът за решение. Който е съгласен, моля да гласува. 

Всички сме „за“. Няма против и въздържали се.  

Честито на д-р Пенкова. Продължава да носи кръста до избор на нов. 
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Ако имате в т. Разни нещо, което искате да споделите, заповядайте. 

Това е втората точка, която гласувахме. Всеки път трябва да я има. Имате 

ли нещо, което искате да питате, да споделите? Имаше проблем със 

заплатите на работещите, защото нямаше кой да подпише. Той вече е 

решен. Сега вече д-р Пенкова ще разпише всички необходими документи, 

за да няма забавяне по финансирането и плащанията по договори. Това да 

го знаете като информация, ако някой със закъснение се оплаче - това е 

направено, така че ще се получат всички финансови средства – заплати, 

парите по изпълнение на договорите.  

Имате ли някакви въпроси, коментари? 

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Да кажа само, че и Законът за бюджета е 

приет току що и то на вносител. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Информацията е прясна от преди малко. 

Проф. Гетов я сподели преди заседанието, че бюджетът вече е приет.  

ПРОФ. ИЛКО ГЕТОВ: Най-хубавата новина е, че от вносител. 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ: Т.е., че по вносител няма промени в 

текстовете. Това е, колеги, ако нямате питания, нямате някакви други неща 

да споделите, това беше днешния извънреден Надзорен съвет, който 

трябваше да потвърди за д-р Пенкова. Желая Ви приятен ден. Пазете се от 

жегите. Закривам заседанието. 

Заседанието приключи в 15.10 часа 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛСТВАЩ ЗАСЕДАНИЕТО НА 

НАДЗОРНИЯ СЪВЕТ НА НЗОК НА 26 ЮЛИ 2023 Г.: 

 

Д-Р ИВАН КОКАЛОВ 

 

Изготвил: 

Д. Беличева 


